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内容概要

学好英语不仅表现在读写方面，听说也是语言综合运用能力极为重要的表现。
现在全国各地的中考英语测试都把听力测试放在很重要的位置，反映了目前素质教育和英语教学改革
的趋向。
同时，初中阶段良好的英语听力基础也是将来在高考英语听力测试中取得优良成绩的基石。
    然而，听力理解能力的提高不可一蹴而就，必须长期坚持，必须选用适合不同年级学生使用的优质
训练材料。
为满足广大初中学生听力技能训练的要求，我们特组织编写了本套丛书。
本书为九年级。
    本套丛书是配合人民教育出版社出版的《义务教育课程标准实验教科书英语（新目标）》的同步听
力用书，分为七年级上、七年级下、八年级上、八年级下和九年级五册，严格按照《全日制义务教育
普通初级中学英语课程标准（实验稿）》编写，话题安排完全与教材各单元同步。
本套丛书特点如下：    1.选材内容、话题和功能与教材同步；重难点词汇、习惯用语、日常交际用语
、语法知识等与教学进度一致。
    2.选材内容丰富，题材广泛，语言地道，难度适中，具有时代气息。
    3.题型涵盖各地中考常考题型，设题科学规范。
帮助学生提前了解中考英语听力测试的题型和要求，以达到有的放矢、提高应试能力的目的。
    每册书后附有听力材料和参考答案，可供教师用于课堂练习和测试，也可供学生自主练习。
配套磁带由参加中考英语听力录音的外籍专家精心录制，语音纯正，语速适中。
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书籍目录

Unit 1 How do you study for a test?Unit 2 I used to be afraid of the dark.Unit 3 Teenagers should be allowed to
choose their own clothesUnit 4 What would you do?Unit 5 It must belong to CarlaUnit 6 I like music that I can
dance toUnit 7 Where would you like to visit?Unit 8 I'll help clean up the city parks.Unit 9 When was it
invented?Unit 10 By the time I got outside, the bus had already leftUnit 11 Could you please tell me where the
restrooms are?Unit 12 You're supposed to shake hands.Unit 13 Rainy days make me sadUnit 14 Have you packed
yet?Unit 15 We're trying to save the manatees!
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章节摘录

　　Jack was a third-year student in a primary school. He was not interested in his lessons. Hespent most of his
time reading stories， doing sports or watching TV. At night， he stayed uplate watching cartoons or sports
games. In the morning， he usually hurried to school.Sometimes he was so tired that he couldnt stop sleeping in
class.His mother was worried about his poor schoolwork. She tried to make him work harder. Shetold him that if
he could get a hundred in the exam， he would be given ten dollars as a prize.Jack was very happy to hear that.The
next day， he came running home. "Oh， morn， I got a hundred." he shouted. "I got forty inreading this
morning and sixty in spelling this afternoon."Joan is doing a survey in her class about what would you do if you had
a lot of money.Different people have different ideas. Jim says if he had lots of money he would buy a carand he
could go wherever he wanted. Shirley says if she had lots of money， she would buy abig house with a beautiful
garden. And Sarah says if she had lots of money， she would buylots of clothes and she could dress herself
beautifully. Allen says he would travel to Franceso he could visit lots of beautiful places like the Eiffel Tower. As for
Jack， he would start abusiness and help those children who are poor. At last， Joan says she would give the
moneyto save the animals， because many wild animals are facing the danger of disappearing.
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编辑推荐

　　题量适中，设题规范，发音纯正，音质清晰。
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